



**TO THE TEAMS PARTICIPATING IN THE GROUPS STAGE OF CAF INTER-CLUB COMPETITIONS
2020/ 2021**

Cairo, 23rd February 2021

Dear Madams, Sirs,

Please be informed that in the event your country is unable to receive a visiting team from certain countries, the following steps shall be applied:

- The host team/ Federation must inform CAF in an official letter **by the 28th of February** at the latest of your inability to host the match in your country with a government back letter stating the reason(s).
- An alternative venue (country, city, stadium and approval of the other host association) must be sent to CAF within the same deadline **28th February at the latest.**
- The absence of the above-mentioned documents is considered as confirmation that the match will be played in the initial host country where your team plays its home matches.

Any team that is not complying to the above measures, will be considered losers by the score of 2 – 0.

On the other hand, Kindly be reminded that, In case a Participating Team cannot travel to the host country and/or venue of a Match due to any travel or other restriction relating to COVID-19 or cases not considered as force majeure, the Participating Team in question shall be considered to have lost the match 2 - 0.

Moreover, as you know all matches are played behind closed doors due to the COVID19 pandemic. In case any team wishes to have exception to play with limited capacity of spectators; this request should reach CAF at least one week before the match. Otherwise, the match will be confirmed to be played behind closed doors.

Please accept Dear Madams, Sirs, our sincerest regards.

**CONFEDERATION AFRICAINE
DE FOOTBALL**



Abdelmounaim Bah
Acting General Secretary

AUX ÉQUIPES PARTICIPANT À LA PHASE DES GROUPES DES COMPÉTITIONS INTER-CLUB DE LA CAF 2020/2021

Le Caire le 23 Février 2021

Mesdames, Messieurs,

Veillez noter qu'au cas où votre pays ne peut pas recevoir une équipe visiteuse de certains pays, les mesures suivantes doivent être appliquées :

- Vous devez informer la CAF par une lettre officielle **avant le 28 Février** au plus tard que vous ne pourrez pas organiser le match dans votre pays avec une lettre du gouvernement en indiquant les raisons.
- L'autre lieu du match (pays, ville, stade et approbation de l'autre association hôte) doit aussi être reçu à la CAF **au plus tard le 28 Février**.
- L'absence des documents susmentionnés est considérée comme confirmation que le match sera joué comme prévu dans lieu où le club concerné joue ses matches à domicile.

Toute équipe qui ne se conforme pas aux mesures susmentionnées sera considérée comme perdante par un score de 2 – 0.

Veillez également noter qu'une équipe qui ne pourra pas se déplacer à un pays hôte ou au lieu du match pour des restrictions de voyages ou d'autres restrictions liées au COVID19 ou pour des cas non considérés comme cas de force sera considérée comme perdante par un score de 2 – 0.

D'autre part, comme vous le savez, les matches sont joués en principe à huis clos pour les conditions de la pandémie du COVID19. Si une équipe souhaite avoir une présence limitée des spectateurs ; cette demande doit arriver à la CAF une semaine au moins avant le match. Autrement, le match sera confirmé comme un match à huis clos.

Veillez agréer, Monsieur le Secrétaire Général, l'assurance de nos sentiments les meilleurs.

**CONFEDERATION AFRICAINE
DE FOOTBALL**



Abdelmounaim Bah
Secrétaire Général p.i.